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Hlavním tématem jednání výborových schůzí i plenárních zasedání sekce byla akreditace 

specializovaných archivů, protože s koncem tohoto roku končí i tříletá lhůta pro doložení 

splnění podmínek akreditace, stanovených v § 61 zákona č. 499/2004 Sb. 

Plenární zasedání sekce, spojená s exkurzemi do specializovaných archivů, se konala dvě: 

21. května 2007 připravila speciálně pro sekci exkurzi do Archivu Poslanecké sněmovny 

parlamentu ČR jeho vedoucí PhDr. Eva Růžková. Společně s kolegyněmi PhDr. Václavou 

Kalvasovou a Zdeňkou Garnotovou nás seznámila s dějinami a současným provozem archivu 

a v badatelně nám ukázala nejzajímavější archiválie. Součástí exkurze byla i prohlídka 

budovy bývalého Federálního shromáždění, kde jedno ze dvou pracovišť archivu sídlí. 

12. prosince 2007 se část členů sekce zúčastnila exkurze ČASu do Archivu České národní 

banky. Vedoucí archivář PhDr. Jiří Novotný, CSc. pohovořil o dějinách archivu a skladbě 

jeho fondů, Ing. Milan Černý a PhDr. Jakub Kunert nás provedli po moderně vybavených 

pracovištích archivu v budově na Příkopech včetně depozitářů. Ing. Černý, který má na 

starosti elektronickou evidenci archiválií, nás seznámil se způsobem zpracování spisů, které 

jsou včetně přesné lokace evidovány v informačním systému firmy Bach Systems s. r. o. 

Exkurze byla zakončena prohlídkou nově postaveného účelového depozitáře na Zličíně. 

17.–18. října 2007 se v pražském Karolinu uskutečnilo III. celostátní zasedání archivářů 

vysokých škol ČR, které bylo letos zaměřeno na spisovou službu (spisové a skartační řády, 

elektronická spisová služba) a digitalizaci dokumentů. 

7.–8. listopadu 2007 se PhDr. Milena Běličová zúčastnila IV. celorepublikového kolokvia 

na aktuální téma českého muzejnictví „Muzeum a současné legislativní prostředí II.“ v Brně 

s referátem o otázkách evidence archiválií v kulturních institucích. Je to další krok ve snaze 

navázat komunikaci mezi specializovanými archivy rezortu MK ČR a muzejní sférou i 

samým Ministerstvem kultury, která by měla vést k vymezení pravidel vedení evidence CES a 

NAD. Potvrdila se aktuálnost problematiky, které sekce věnovala pozornost už na společném 

zasedání výboru a představitelů specializovaných archivu rezortu MK ČR 27. března 2007. 

Sekce nemá vlastní rozpočet a neprováděla žádné finanční transakce, proto ve výroční 

zprávě není obsažena zpráva o hospodaření. 
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